
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
               Θεσσαλονίκη, 16/02/2024 
 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή 

Β3' Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
  Τον κ. Υπουργό Προστασίας Του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Παροπλισμένο το μοναδικό ασθενοφόρο της Γαύδου λόγω 

έλλειψης οδηγού» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Χωρίς οδηγό, σύμφωνα με δημοσιεύματα στα τοπικά ΜΜΕ, έχει μείνει το 
μοναδικό ασθενοφόρο της νήσου Γαύδου, το οποίο απεστάλη το καλοκαίρι του 
παρελθόντος έτους, καθώς με Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου κατ’ εντολή 
του Πρωθυπουργού δόθηκε η δυνατότητα στο Υπουργείο Υγείας να αξιοποιεί 
στελεχιακό δυναμικό της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας ή των Ενόπλων 
Δυνάμεων, προκειμένου να γίνονται διακομιδές ασθενών σε ακριτικά νησιά και 
δυσπρόσιτες περιοχές. Το συγκεκριμένο ασθενοφόρο, το οποίο 
παραχωρήθηκε, προκειμένου να ενισχύσει το έργο του γιατρού του 
Περιφερειακού Ιατρείου, οδηγούσε έως 31 Δεκεμβρίου 2023 ένας οπλίτης του 
στρατιωτικού φυλακίου του νησιού. Δυστυχώς, από 1-1-2024 το ασθενοφόρο 
παραμένει ακινητοποιημένο, χωρίς να νομιμοποιείται να το οδηγήσει κανείς σε 
περίπτωση ανάγκης. Η κατάσταση αυτή κλονίζει το αίσθημα ασφάλειας των 
κατοίκων και υποβαθμίζει την ποιότητα των παρεχόμενων υπηρεσιών υγείας 
στο ακριτικό νησί της Γαύδου. Όπως πληροφορούμαστε από τα σχετικά 
δημοσιεύματα, η δημοτική αρχή του νησιού με έγγραφό της απευθυνόμενη στην 
7η ΥΠΕ ζητά την παρέμβασή της, προκειμένου να αξιοποιηθεί εναλλακτικά 
προσωπικό της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας, όπως άλλωστε προβλέπεται με 
την Πράξη νομοθετικού Περιεχομένου, ώστε το ασθενοφόρο να συνεχίσει να 
παρέχει τις πολύτιμες υπηρεσίες του στους κατοίκους του νησιού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3261

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/2/2024



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου το μοναδικό 
ασθενοφόρο του νησιού να εξακολουθήσει να παρέχει τις υπηρεσίες του στα 
πλαίσια αναβάθμισης των υπηρεσιών υγείας, συμβάλλοντας στην ενίσχυση του 
αισθήματος ασφάλειας των κατοίκων και των επισκεπτών του νησιού; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




